
 

 

 

Zápis ze 7. veřejného zasedání Osadního výboru Krčín 

konaného 13. 9. 2021 od 19 hod. v klubovně TJ Sokol Krčín 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Pavel Dostál, Jiří Hladík, Ing. Zdeněk Slavík, Ing. Miroslav Vintera, Irena 

Voříšková 

OMLUVENI: Pavel Hrnčíř  

NEPŘÍTOMEN: Jiří Klemt  

HOST: Vladimír Rudiš 

PROGRAM 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání OV    

2. Informace ze zasedání ZM   

3. Návrh investičních akcí na rok 2022 

4. Diskuze, různé 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

 

1.  Kontrola plnění usnesení a doporučení z minulého zasedání OV  

- protože se na minulé zasedání OV dostavili pouze tři členové ze sedmi, zasedání 

nebylo usnášeníschopné, usnesení nebylo vyhotoveno, předseda OV přítomné seznámil s minule 

projednávanými body 

 

2. Informace ze zasedání ZM  

- ZM 19 odsouhlasilo příslib finanční spoluúčasti města při realizaci investičního projektu 
Rekonstrukce zázemí a hřiště národní házené TJ Krčín ve výši 2,3 mil. Kč. Předpokládaná 
realizace bude v letech 2023 – 2024.  

 

3. Návrh investičních akcí na rok 2022 

- členové OV diskutovali o investičních akcích v Krčíně, schválili do návrhu přesunout akce 
z minulých let, které se dosud nepodařilo realizovat, podpořili návrh ing. Dostála na zpracování 
studie sídliště u Luštince a doporučili následující investiční akce: 

1) pokračovat v rekonstrukci staré školy 

2) zpracovat komplexní studii prostoru sídliště u Luštince, která bude řešit dlouhodobou 
perspektivu rozvoje tohoto území a vyřeší kolizi dopravní infrastruktury, technického vybavení, 
funkčních a vegetačních prvků 

3) vybudovat mostek s inundačním propustkem v Husitské ulici 

4) rekonstrukce asfaltového povrchu v ulici Pod Strážnicí (Kujalka) 

5) rekonstrukce asfaltového povrchu Jarošovy ulice 

6) zpracovat projekt nového mostu přes Metuji v Husitské ulici, který by vyřešil kolizi dopravy a 
pěšího provozu  

7) postupnými kroky naplňovat zpracovanou studii pro krčínský park a veřejné prostory Žižkova 
nám. 

 

 



 

 

4. Diskuze, různé 

- po rekonstrukci chodníků v ul. Na Strážnici a v Nahořanské v loňském roce nebyla dosud 
upravena a oseta rabátka mezi chodníky a silnicí, není dokončen přístup do ul. Pod Strážnicí a 
přístupy na některé soukromé pozemky sousedících vlastníků 

- stále trvá doporučení OV na řešení dopravní situace pod železničním podjezdem na Budíně, 
návrh instalovat na cyklotrasu příkazovou DZ Stezka pro chodce a cyklisty (dělená) ustavičně 
blokuje negativní stanovisko DI 

- dokončení opravy mechaniky hodin na býv. krčínské radnici (dosud se nepodařilo zprovoznit bití 
celých hodin)  

- nátěr rafiček hodin na budově ZŠ Krčín  

- ořezat větve keřů na účelové zemědělské cestě od teletníku do Nahořan, které zasahují do 
vozovky 

 

 

POUŽITÉ ZKRATKY 
TJ – tělocvičná jednota, OV – osadní výbor, ZM – zastupitelstvo města, RM – rada města, DZ – 
dopravní značka, DI – dopravní inspektorát, ZŠ – základní škola 

 

ZAPSAL 
Jiří Hladík, předseda OV Krčín  


